
 

 

Geacht college, 

Geacht college, 

Volgens Tubantia (zie https://www.tubantia.nl/zwolle/overijssel-wil-energiecommercie-weren-per-1-

juli-minimaal-4-windmolens-bij-

elkaar~abd7ef34/?cb=e884554e57df700c64582681a8d86611&auth_rd=1) gaat de provincie mogelijk 

over op beleid waarbij aanvragen minder dan 4 windmolens niet in behandeling worden genomen. 

Dit om verrommeling van het landschap te voorkomen. Het is het de vraag in hoeverre een clustering 

van vier windturbines in onze zoekgebieden passen. Wij begrijpen dat de inhoud van het 

nieuwsartikel zeer vers is, maar wij hebben de volgende vragen: 

- Wat is de mening van het college over dit beleidsvoornemen van de formerende partijen in de 

provincie? 

- Wanneer de provincie dit beleid gaat toepassen, is het college dan van mening dat de provincie 

regie en daarmee ook de risico’s overneemt? 

- Wordt met deze mogelijke koerswijziging van de provincie nog iets gedaan richting het vaststellen 

van het windbeleid van Dinkelland? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens CDA Dinkelland 

Nick Nieuwe Weme 

Betreft: Mondelinge vragen coalitieakkoord Overijssel icm RES 
Datum: 20-06-2023 
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